
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. május 09. (18:00-19:28)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

6. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

7. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

8. Harangozó Pálma Vendég

9. Deák Barbara Vendég

10.Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 6 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók, aktualitások

2. Küldöttgyűlések időpontjai
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3. Egyebek

Az Elnökség 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók, aktualitások

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával, miszerint 3-án EHÖK
Elnökségi ülésen vett részt Fejes Zsófia társaságában, holnap pedig jelen lesz egy OHÜB
ülésen, ahol a HKR módosításáról lesz szó. 4-én, csütörtökön Tóth Dorottya Pannával és
Fejes Zsófiával Fonyódligeten voltak Gólyatábor terepbejáráson, amin az EHÖK és az
Infomratikai Kar és a Szolgáltató Kft. megbízottjai is jelen voltak. A tábor felosztását
véglegesítették, 2,5-2,5 helyet kapnak. A Gólyatábor alatt standokat lehet majd találni a tábor
területén, amiknél különböző harapnivalókat lehet majd vásárolni. A hétvégén jelen volt a
Vezetőképző táborban, ahol a szombati napon vezetői témájú szekciót tartott a képződő
Animátoroknak. 8-án Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen vett részt, este pedig volt
Veteránválasztó megbeszélésen, ahol megvitatták, hogy melyik idősebb Animátorokból
váljanak Veteránok, végül 21-en kapják meg a címet. A mai nap folyamán a Gólyatábor
főszervezőivel tartottak megbeszélést.

Téglási Berta arról számol be, hogy részt vett a vezetőképző táborban, ahol társadalmi
felelősségvállalás témában tartott szekciót a képződő Animátoroknak. Továbbá azt osztja
meg, hogy beszélt Krasz Péterrel és abban állapodtak meg, hogy nyáron is van lehetőség
Küldöttgyűlési ülés tartására, így a határidőket betartva tudják megtartani az időközi és a
rendes választásokat egyaránt.

Ehrenberger Blanka beszámol arról, hogy ő is részt vett a Vezetőképző táborban, ahol
vezetői témájú szekciót tartott a képződő Animátoroknak.

Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy május 4-én ő is részt vett a Gólyatábor
terepbejárásán, majd 5-e és 7-e között megrendezésre került a Vezetőképző tábor, ahol ő is
tartott szekciót vezetői témában. 8-án részt vett a Veteránokról szóló megbeszélésen és a mai
napon is a Gólyatábor főszervezőivel tartott ülésen. Ez utóbbin főleg a 29-es táborról
beszéltek. Továbbá azt osztja meg, hogy tegnap lezajlott egy PPQ esemény.

Szépréti-Nagy Dorka beszámol arról, hogy április 26-án részt vett a HÖOK
tájékoztatóján a HKR módosításáról, továbbá tegnap volt Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen,
ma pedig Intézeti Tanácson.

Horváth Szonja arról számol be, hogy 26-án részt vett EHÖK Küldöttgyűlésen, 27-én
pedig EHÖK Gazdasági Bizottsági ülésen, ahol az SAP táblázatokat nézték át. A mai nap
folyamán ő is jelen volt a Gólyatábor témájú megbeszélésen a főszervezőkkel.

Deák Barbara beszámol arról, hogy Sebesi Sárát felkérték kollégiumi-és pályázati
referensnek, aki elfogadta a pozíciót.
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Gál Anna arról számol be, hogy május 6-án, szombaton tartott az utódoknak egy
képzési délutánt, már majdnem teljes a tudásuk. Május első hetében volt egy egyeztetésük az
ELTE Online-nal a Presstivál eseményéről, ami május 25-én kerül majd megrendezésre. Ezen
eseményen majd kerekasztal beszélgetésre is sor fog kerülni, aminek moderálására kérte fel
Gál Annát Printz Laura, így ők is részt fognak venni a Perspektívával. A héten fogja
megtartani az utolsó utódképzést, így le is fogják zárni az átadás-átvételt.

Andrónyi Réka beszámol arról, hogy a Hallgatói Önkormányzatuknak az irodáját
hamarosan felújítják, továbbá, hogy a koordinátor személyében hamarosan változás lesz.

2. Küldöttgyűlések időpontjai

Tóth Cintia arról tájékoztatja a jelenlévőket, hogy mivel van lehetőség nyáron
Küldöttgyűlést tartani, így ehhez fognak folyamodni, hogy tudják tartani az Alapszabályban
közölt határidőket az időközi és a rendes választásokkal kapcsolatban. Így egyelőre még
májusban terveznek tartani egy Küldöttgyűlést, hogy költségvetést el tudják fogadni és majd
nyáron tartják meg az ügyvivő elnökválasztást. A májusi Küldöttgyűlés időpontjának 23-át
beszélnek meg, délután 4 órától. Így május 20-a lenne a Bizottságok elnökeinek a
beszámolóik leadási határideje, a Bizottsági tagoknak pedig május 18-a.

3. Egyebek

Tóth Cintia megosztja az Elnökség jelenlévő tagjaival, hogy a Pop-up kampány
hogyan áll, továbbá, hogy a Kari Kitüntetési Bizottság a Sapere Aude Junior díjra szeretne
hallgatókat jelölni. Potenciális jelöltekről Tóth Zsófiával tárgyal.

Szépréti-Nagy Dorka közli a jelenlévőkkel, hogy a ma reggeli Intézeti Tanácson mik
kerültek szóba.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 19:28 perckor lezárja.

Budapest, 2023. május 09.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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